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سرزمین من

پایلوت اقتصاد مقاومتی، از شعار تا عمل ! 

  محسن رستمی
ســال ۹۵ به خوبی به یاد داریم که لرستان در کنار دو 
استان دیگر  آذربایجان شرقی و کرمان   به عنوان   »پایلوت 

اقتصاد مقاومتی« در کشور انتخاب شد  . 
   البته آذربایجان به عنوان استان توسعه یافته و لرستان 
مثلًا به عنوان اســتان در حال توسعه...و کرمان هم به 

 جمع این دو استان اضافه شد . 
 بحث اقتصاد مقاومتی از زمانی در کشور مطرح شد  که 
بر اثر فشارها و تحریم های کشورهای غربی این احساس 
و ضــرورت در چرخه مدیریت کشــور شــکل  گرفت 
که برای مقابله و ایســتادگی در برابر زیاده خواهی ها 
و زورگویی هــای دوَل بیگانــه باید بــه ظرفیت ها و 
 پتانسیل های درونی توجه و اتکا کرد و به طور آزمایشی 
و عملی لرســتان به عنوان یکی از پایلوت های اقتصاد 
 مقاومتی به ریاست وزیر کشور انتخاب شد و در چندین 
نوبت شاهد ســفر وزیر مربوطه به اســتان و تاکیدات 
 ایشان بودیم که ضرورت توجه و بکارگیری از استعدادها 
و ظرفیت های مغفول مانده زیــادی وجود دارد که  در 
صــورت به کارگیری این ظرفیت هــا می توان حرکت 
در مسیر رشد و پیشــرفت را آغاز نمود و حتی بازوند 
 استاندار وقت تنها نسخه شفابخش در لرستان را اقتصاد 
مقاومتی می دانســتند که قادر خواهد بود بسیاری از 
 مشکلات و نارســایی های موجود در استان را برطرف 
نماید و همه ما  مردم   خرسند و مسرور بودیم که  بالاخره 
مجموعه دولت بــا عزم و اراده جدی پــای کار آمده و 
بسیاری از مشــکلات و بی توجهی هایی که در  گذشته 
شاید در حق لرستان روا داشــته شده در قالب اقتصاد 
مقاومتی جبران خواهد شــد و به خود امید می دادیم 
 که حتی بــرای اثبات کارآمد بــودن این مدل و روش 
برای کشور بخشــی از این   محرومیت تاریخی     ریشه 
 همه مشــکلات از ازل تا کنون که دامن گیر لرســتان 
شده و بسیار به گوشــمان خورده به صورت حداقلی 
 اقداماتی صورت خواهد گرفت و این فرصت گران سنگ 
و استثنایی که برای استان ما ایجادشده در قالب  اقتصاد 
مقاومتی گام هایی هرچند اندک ولی محکم در جهت 
تقویت و استحکام زیرساخت ها برداشته می شود و  در 
عمل خط بطلانی خواهد بود بر این پیش فرض و نگاه 
که مرکز نشینان، لرستان را فراموش کرده اند  و  اهمیتی 

به ما نمی دهند.
با انتخاب لرستان به عنوان پایلوت اقتصاد مقاومتی در 
کنار دو استان دیگر در سطح کشــور و در سایه فضای 
 تبلیغاتی و وعده های مقامات دولتی بارقه امید در دل 
بسیاری از مردم ایجاد شد که این بار فرشته و اقبال به  ما 
رو کرده و افق های تازه تری را در پناه اقتصاد مقاومتی در 
پیش روی خودخواهیم دید و در این زمان و  برهه عزم 
و اراده مجموعه دولت واقعاً جدی و قوی است که مدل 
و روش اقتصاد مقاومتی به طور دقیق و  اورژانســی در 
حوزه های مختلف با تمام قدرت و اصولی اجرا می گردد . 
   باور و تلقی که در نزد بسیاری با توجه به ریاست وزیر 
کشور بر ســازکار و مکانیزم اجرای آن قرین توفیق  و 
عملی دانسته می شد و حتی چندین بار رحمانی فضلی 
به لرستان سفر کرد و مســتقیم در جریان بسیاری از 
 مشــکلات و نارســایی های موجود و محرومیت های 

ریشه دار در حوزه های مختلف قرار گرفت . 
ولی گویا این باور وامید در کنــار آن همه وعده ریس 
جمهور در دوره دوم در محوطه دانشگاه سابق لرستان 
 باز در حد سخنرانی بوده و بی جهت امیدوار شده ایم و 
درب همچنان بر پاشنه سابق می چرخد و عملیاتی نشد 
 و در عمل مشمول گذر زمان شد  و خروجی چشم گیر 
و انتظاری که از پایلوت اقتصاد مقاومتی شدن می رفت 
 صورت نگرفت و جالب آنجاست که هیچ خبری از آن 
منعکس نشد که بالاخره آن برنامه با آن همه تبلیغات 
و  سرو صدا و چندین دور ســفر چه شد؟ و محورهایی 
که برای آن در نظر گرفته شد در عمل به کجا رسید و 
یا  برای همیشه تعطیل و کنار گذاشته شده یا نه؟ و یا 
انتخاب لرستان از اساس اشتباه بوده و باید استانی دیگر 

 انتخاب می شد؟
آن چه که مشخص هست خبر و گزارشی از آن نیست 
و دچار بایکوت و فراموشــی شــده و گذشت زمان آن 
 را به فراموشــی کشــاند تا بار دیگر این حقیقت و باور 
آشکار شود که   صد گفتار چونیم کردار نیست   و در  ادله 
بی توجهی به لرستان همین بس؛ که اگر در دولت های 
گذشــته گام هایی هر چند کوچک در بهینه سازی و 
 توجه به زیرساخت های اســتان صورت می گرفت در 
سیل اخیر این چنین دچار مشکل و صدمات جدی و 

 خسارات فراوان نمی شدیم . 
امری که همگان در سیل اخیر متوجه شدند که لرستان 
از استحکامات و زیرساخت های قوی در مواجه با این 
 مشکلات و بلایا برخوردار نیســت و همچنان باید در 
چنبره محرومیت تاریخی ادعاشــده به سر ببریم و تا 

 اطلاع ثانوی گریزی از آن نیست . 

رکورد استفاده از آجرهای نسوز
 پاتیل های مذاب فولاد سبا به 167 

با تلاش کارکنان تعمیرات نسوز و همکاری مؤثر 
واحدهای فولادسازی و ریختهگری مداوم و دفتر 
فنی نسوز در خردادماه 13۹8،  عمر آجرهای نسوز 
پاتیلهای مذاب فولاد ســبا به    167    ذوب افزایش 
یافت و رکورد جدیدی به ثبت رســید . به گزارش 
اقتصادسرآمد، احمدرضا بخشــایی، رئیس واحد 
تعمیرات نســوز مجتمع فولاد سبا  این خبر را داد 
و با بیان اینکه رکورد قبلی نسوز پاتیل تعداد    1۵3   
 ذوب و در فروردین ســال    ۹7    ثبت شده بود گفت: 
این افزایش تعداد ذوبگیری باعث بهبود میانگین 
تعداد ذوب نســوز پاتیل از    12۵    ذوب در سال    ۹7   
 به    148    ذوب در دو ماه سال جاری شده است . وی 
تأکید کرد: این بهبود و افزایش تعداد ذوب باعث 
صرفهجویی چشــمگیر در مصرف نسوز پاتیل و 
کاهش مصرف از مقدار    3.8۹    در سال    ۹7    به    2.64   
 کیلوگرم بر تن مذاب در دو ماه اول سال    ۹8    شده 
است. این مقدار مصرف برای نسوز پاتیل برای اولین 
 بار در طول بهرهبرداری فولاد سبا به دست آمده 
است . در همین خصوص مهدی یزدانی، کارشناس 
واحد نسوز مجتمع فولاد ســبا، کاهش تعداد نفر 
ساعت مصرفی جهت تخریب و  نسوزکاری پاتیل و 
افزایش آمادهبهکاری پاتیلهای مذاب نسوزچینی 
جهت ارسال به خط تولید در سبا را از دیگر مزایای 
دســتیابی  به این رکورد دانســت و گفت: برخی 
از مهمترین عوامل ثبت این رکــورد عبارتاند از: 
1- افزایش تولید فولاد مذاب و اسلب ریخته گری 
در نتیجه گردش منظم پاتیل، کاهش زمان ماند 
پاتیل با ذوب درLF  ، کاهش شــوکهای حرارتی 
ناشی از عدم ذوبگیری از  پاتیل و زمانهای ماند زیر 
پیشگرمکنها؛    2   - تغییر گرید ذوب از کم کربن به 
باکربن متوســط  و کاهش نرخ خوردگی در آجر  
 خط  سرباره؛ 3- افزایش کنترل و بازرسی از نسوز 
پاتیل در زمان ذوبگیری، تخریب و نوچینی نسوز 
آن؛ 4- ارتباط مداوم و برگزاری  جلســات فنی با 
شرکتهای تأمینکنندۀ نسوز و ارتقای کیفیت نسوز 

مصرفی در پاتیلها . 

صادرات 3200 تن ماهی خشک 
از جزیره قشم

مدیر توسعه تجارت سازمان منطقه آزاد قشم گفت: 
از ابتدای امسال تا کنون، سه هزار و 2۰۰ تنُ ماهی 
خشک صادر شده است.به گزارش اقتصادسرآمد، 
هرمز امیــری در جمع خبرنگاران بــا بیان اینکه 
صادرات ماهی خشک یک میلیون و ۵۰۰ هزار دلار 
ارزآوری داشته است، اظهار کرد: ماهیان خشک به 
ســریلانکا و امارت متحده عربی صادر شده است.

وی تصریح کرد: بیشــتر ماهی خشک از ساردین 
ماهیان و ماهی متو اســت و در کارخانه های پودر 
ماهی، غذای دام و طیور و کود برای کشاورزی ها و 
باغ ها و موارد بهداشتی و آرایشی استفاده می شود.

همچنین معاون اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان 
منطقه آزاد قشم با اشاره به اینکه سامانه تسهیل در 
 app.qeshm.ir/portal/tashil صــادرات
برای فعالان شیلاتی قشــم راه اندازی شد، اضافه 
کرد: هدف از راه اندازی سامانه تسهیل را ساماندهی 
فعالیت های فصلی خشک کردن و صادرات ماهی 
متو عنوان کرد.کیهان عباســیان افــزود: فعالان 
شیلاتی جزیره قشم با مراجعه به سامانه تسهیل 
صادرات تقاضای جانمایی زمین برای خشک کردن 
ماهی را در ســایت های 12 گانــه ثبت کنند.وی 
تصریح کرد: فعالان شیلاتی قشم با ثبت اطلاعات 
فردی و شغلی در سامانه تسهیل صادرات و دریافت 
کد رهگیری یکتا مطابق با رویه های قانونی ماهی 

خشک صادر کنند.

کشف 6 میلیارد ریال کالای قاچاق
 در هنگ مرزی سردشت

 سرپرســت فرماندهی مرزبانی آذربایجان غربی 
از کشــف 6 میلیارد ریالی کالای قاچاق توســط 
مأموران هنگ مرزی سردشت خبر داد.به گزارش 
اقتصادسرآمد، ســرهنگ فردین پیری در جمع 
خبرنگاران افزود: در اجرای طرح سراسری مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز و حمایت از رونق تولیدات داخلی و 
همچنین انسداد نوار مرزی، مرزبانان هنگ مرزی 
سردشت با انجام یکسری اقدامات دقیق اطلاعاتی 
و عملیاتی موفق شدند مقادیر قابل توجهی اقلام 
قاچاق را از قاچاقچیان کشف کنند.وی ادامه داد: 
مرزبانان در عملیاتی منسجم توانستند تعداد 1۰۹2 
قطعه یاتاقان خودرو اســکانیا، 6۹۵۵ عدد لوازم 
جانبی تلفن همراه و 84۰ متررول پارچه کشــف 
و ضبط کنند.ســرهنگ پیری با اشاره به ارزش 6 
میلیارد ریالی کشفیات فوق خاطرنشان کرد: کلیه 
اقلام مکشوفه پس از تشکیل پرونده تحویل مراجع 

قضائی شد.

ساخت 100  هزار واحد مسکونی در بافت های فرسوده 
معاون وزیر از برنامه ریزی برای ساخت 1۰۰ هزار واحد مسکونی در بافت های فرســوده کشور خبر داد.به گزارش اقتصادسرآمد، محمد پژمان در حاشیه 
بازدید از پروژه 336 واحدی مهر و ماه اراک اظهار کرد: بازدید به منظور شدت بخشیدن به روند بازســازی و نوسازی بافت های فرسوده و مرور و بررسی 
ظرفیت های موجود صورت گرفته تا در این خصوص با بررسی ها و برنامه ریزی هایی که انجام می شود روند تهیه طرح های بافت فرسوده افزایش پیدا کرده 
و همچنین امکان حضور و مداخله مستقیم مردم نیز در این طرح ها ایجاد شود.وی افزود: در این رابطه دســتور لازم به منظور انتخاب مهندسان مشاور 
ابلاغ شده تا متناسب با شرایط فرهنگی و اجتماعی و اقتصادی مردم و وضعیت بافت ها، محله های مناسبی برای بازسازی و نوسازی معرفی شود و بتوان 

از کمک مردم نیز بهره برد.

 مدیر کل بیمه سلامت استان اصفهان 
گفت: چهار ماه از بدهی سال گذشته 
معادل 21۰ میلیارد تومان پرداخت 
نشده است، اما در سال جاری همه بدهی ها را 
پرداخت کرده ایم و بدهی در این ســال ثبت 

نشده است.
 به گزارش اقتصادسرآمد، حسین بانک در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: اصلاً قابل قبول نیست که 
کسی وارد اداره کل بیمه سلامت شود و کارش 
بدون نتیجه به پایان برسد. تلاش این است که 
بهترین خدمات تسهیل سازی و ارزان سازی در 

بیمه سلامت دنبال شود.
وی افزود: یک میلیون و 4۰۰ هزار بیمه شــده 
سلامت در استان حضور دارند، البته این تعداد 
در گذشــته یک میلیون و 6۰۰ هزار نفر بوده 
است که بر اساس طرح همپوشانی بیمه شدگان 
کــه از دو محل بیمه اســتفاده می کردند، این 
همپوشــانی ها حذف شــد و این عدد کاهش 
یافت. البته طرح همپوشــانی، طرح درســت 
بوده و موجب شفاف ســازی مباحث بیمه ای 
شد و با استقرار سیســتم جامع اطلاعاتی، این 

همپوشانی ها تا حدود زیادی حل کنند.
مدیرکل بیمه سلامت استان اصفهان ادامه داد: از 
این تعداد بیمه شده پنج هزار بیمار خاص داریم 
که از نظر تعویض، تمدید و حق بیمه دارای مزایا 
هستند و در این زمینه فرانشیزها یا کم و یا صفر 
می شود. سالانه 66۰ میلیارد تومان هزینه برای 
بیمه شــدگان صورت می گیرد و 1۰ میلیون 
و ۵۰ هزار بــار مراجعه بیمه شــدگان به بیمه 

سلامت است.
وی تاکید کرد :38۰ هــزار کارمند، 1۰6 هزار 
بیمه شده سایر اقشــار و ۵3۰ هزار بیمه شده 

روستایی داریم که بیمه آنها رایگان است. بیش 
از 7۰ درصد بیمه شدگان رایگان بودند و هیچ 
ســرانه ای پرداخت نکردند. این سازمان از نظر 
وصول درآمدهای بیمه ای یکی از معتبرترین ها 
است. وی گفت: چهار هزار و ۹6۰ مؤسسه طرف 
قرارداد داریم که پس از تهران بیشترین تعداد 
مرکز طرف قرارداد در کشور است. مراجعه به 
مراکز 1۰ میلیون و ۵۰۰ هزار بار است که نشان 
می دهد هر بیمه شــده 7 بار در سال مراجعه 
می کنند. میانگین مراجعه هر بیمه شده در سال 
در جهان 4 تا ۵ بار است و این دو مراجعه بیشتر 
نشان می دهد در کشور درست مسیر درمانی را 

انتخاب نمی کنیم.
وی ادامه داد: اگر اطلاعات پزشکی کشور افزایش 

یابد بیماری های ویروســی و مراجعات کمتر 
می شــود و داروی کمتری مصرف خواهد شد. 
مدیرکل بیمه سلامت استان اصفهان تصریح 
کرد: وظیفه رسانه ها این است که در خصوص 
بهداشت مردم بیشتر اطلاع رسانی کنند تا مردم 
از حضور بی مورد به مراکز درمانی پرهیز کنند 
تا برای بیماری های خاص با محدودیت منابع 

مواجه نشویم.
بانک ادامه داد: روزانه برای یک میلیون و 4۰۰ 
هزار بیمه شده حدود سه تا چهار هزار عملیات 
بیمه گری داریم که در 1۰۵ نقطه خدمت رسانی 

این عملیات ها انجام می شود.
وی تاکید کرد: از نظر بیمه شدگان مددجویان 
کمیته امداد زیــر مجموعه ایــن کمیته قرار 

داشــتند، اما ایــن مددجویان از امســال زیر 
مجموعه ما هســتند که ۵2 هزار مددجویان 
کمیته امداد هستند که پوشش درمانی آنها به 

عهده بیمه سلامت است.
مدیرکل بیمه سلامت استان اصفهان ادامه داد: 
بیمه شدگان دیگری که از سال جاری خدمات 
آنها به عهده بیمه سلامت است زندانیان هستند، 
خدمات بستری خود و خانواده ها بر عهده این 

بیمه است.
بانک خاطرنشان کرد: افراد مجهول الهویه نیز 
دیگر افرادی هستند که این بیمه تخت پوشش 
قرار می دهد و بهزیستی آنها را به بیمه سلامت 
معرفی می کند و موضوعات درمانی این عزیزان 

انجام می گیرد.
وی ادامه داد: بر اساس برنامه نرم افزاری تبادل 
اســناد بســتری دیگر کاغذی بین بیمه گر و 
بیمارستان ها رد و بدل نمی شود، در سال گذشته 
37 بیمارستان دانشگاهی را در استان اصفهان 
و در سال جاری شــش بخش خصوصی اضافه 
شدند و این موضوع در استان اصفهان به عنوان 
پایلوت شروع شد و در حال تسری به کل کشور 

است.
مدیرکل بیمه سلامت اســتان اصفهان گفت: 
در طرح تبادل الکترونیک، اسناد بستری شش 
استان را به استان اصفهان واگذار کرده اند تا این 
موضوع توسط اصفهانی در این استان ها پیگیری 
و به نتیجه برسد. آذربایجان شــرقی، زنجان، 
گیلان، گلستان، مازندران و فارس شش استانی 
اســت که به اصفهان برای اجرای طرح بستری 
الکترونیکی اسناد خود را تحویل داده اند، یزد و 
کرمان نیز خارج از این دستور در حال اجرای این 

طرح توسط اصفهانی ها هستند.

مدیرکل بیمه سلامت اصفهان خواستار شد:

مردم از حضور بی مورد  به مراکز درمانی  پرهیز کنند

ایران زمین
یادداشت

تخصصی  نشســت 
هــای  شــرکت 
توزیع بــرق معین خدمات 
مشــترکین بــه میزبانی 
شرکت توزیع برق اصفهان 
22 خردادماه برگزار شــد 
. به گزارش اقتصادسرآمد، 
در این نشست که با حضور 
معاون هماهنگــی توزیع 
شــرکت توانیر ،مدیر کل و معاون دفتر مدیریت مصرف و خدمات مشترکین 
 شــرکت توانیر ،معاون اجرایی طرح فهام و شرکت های توزیع استانهای شیراز 
،شمال کرمان ،مشهد ،گلستان و زنجان و اســتان  اصفهان به میزابانی شرکت 
توزیع برق شهرستان اصفهان  برگزار شد پس از گزارشهای مدیر عامل شرکت 
توزیع برق اصفهان  از عملکرد این شــرکت در تمام شــاخصه ها ، فرایند های 

مختلف حذف قبوض کاغذی به بحث و تبادل نظر گذاشته شد . 
در حاشیه این نشست مهندس رخشــانی مهر معاون هماهنگی توزیع توانیر  
در پاسخ به  برنامه ها و چالش های پیش رو برای حذف  قبوض کاغذی گفت : 
طرحی در وزارت نیرو کلید خورد به نام قبض سبز الکترونیکی و تمام هدف آن 
کاهش مراجعه به درب  منازل مردم و همچنین کاهش هزینه های مختلف بود 

که با الکترونیکی شدن قبض ها این مهم محقق می شود  
وی در ادامه گفت :یکی از روشها ارسال پیامک به مشترکین می باشد و روش 
دیگر استفاده از اپ ها ی می باشد که به صورت  الکترونیکی و به شکل فرم های 
اولیه قبض میسر می شود و دیگر وجود شرکت های     psbکه در کشور ما زیاد 

است و می تواند  قبوض را به صورت الکترونیکی در اختیارمشترکین قرار دهد  
وی خاطر نشان کرد : این فرایند تا ابتدای مهر ماه سال جاری باید اجرایی شود 
که به صورت آزمایشی در مرداد و شهریور ماه  اجرایی می گردد و این برنامه برای 
کل کشور دیده شده است و منوط به چند استان و شهرستان نیست به عبارتی 
نزدیک به 36  میلیون مشــترک برق از مزایای این طرح بهره مند می شوند و 

نزدیک به 3۰۰ میلیارد تومان در کاهش هزینه ها موثر است  
وی در پاسخ به سوالات اختصاصی کارشناس خبر شرکت توزیع برق اصفهان 
گفت :ما تجربه های زیادی را برای  الکترونیکی  نمودن فرایندها در کشور داشته 
ایم  ولی آنچه که مهم و کلیدی است  در حال حاضر چالش زمان است و باید در 

مدت تعیین شده   فرایندها را عملیاتی نماییم   . 
وی در خصوص چالشهایی که  به طور احتمالی در وصول مطالبات مردمی ایجاد 
می شود تصریح کرد : به هیچ وجه ما در این  خصوص با مشکلی روبرو نخواهیم 
شد چرا که با هوشمند نمودن سیستم ها  روش های پرداخت مردمی و وصول 
مطالبات به  راحتی مورد ارزیابی قرار می گیرد و خطاها را بررسی نمود البته  این 
پردازش ها به آسانی شکل نمی گیرد بلکه تلاش و کوشش   24 ساعتی همکاران 
را به دنبال دارد و همانطور که می دانیم ارائه خدمات همیشه به طور شبانه روزی 
بوده است که این پروژه  را نیز در بر می گیرد و به عبارتی هم در  مباحث سخت 
افزار  و هم نرم افزاری و امنیت شبکه  باید تلاش مضاعفی صورت  گیرد که این 

مهم صورت گیرد  

خیابــان راه آهــن 
هشتگرد که در ضلع 
جنوبی بلوار امام)ره( واقع 
شده مسیر تردد بسیاری 
از ساکنین شهرک وحدت 
و نیز معبر  دسترسی به راه 
آهن سراسری و همچنین 
 آرامســتان و امامــزاده 

جعفر)ع( می باشد   . 
به گزارش اقتصادسرآمد، وجود ترافیک در بخش شمالی این خیابان موجب 
نارضایتی رانندگان و عابران بوده و علیرغم تلاش صورت گرفته در سنوات قبل 
 در زمینه تعریض این خیابان در  ضلع شرقی کانون شهید مطهری ، متاسفانه 
وجود اطاقک برق فشــار قوی همچنان مانعی برای  تردد راحت بوده و نیاز به 
جابجایی این تاسیســات که محل توزیع برق  بخش اعظمی از شهر می باشد 

احساس می گردید   . 
طی ســالیان جاری و با تلاش و پیگیری اعضای شورا و شهردار هشتگرد این 
اتفاق به نتیجه رسیده و بالاخره این مشــکل در روز  یکشنبه 1۹ خرداد ۹8 

مرتفع و این  معبر به طور کامل بازگشایی شد . 
دکتر امیر بهمنی شهردار هشتگرد انجام این پروژه را یکی از مهمترین اقدامات 

شهرداری در سالهای اخیر دانست و از بازگشایی  سایر معابر نیز خبر داد . 
بهمنی گفت : در مرحله اول تعریض خ راه آهن ، شــهرداری با هزینه حدود 
8 میلیارد ریالی ۵۰۰ متر مربع از امــلاک اداره  مخابرات را خریداری و ضمن 
ایجاد 12  واحد پارکینگ برای آن اداره ، اطاقک جدید برق را در مساحت ۵۰ 
متر مربع و مطابق  اســتانداردهای اداره برق در دو طبقه زیرزمین و همکف 

احداث نمود   . 
وی افزود : احداث دیوار و نرده به طول 4۰ متر ، جدولگذاری به طول 8۰ متر ، 
پیاده روسازی به مساحت 16۰ متر مربع ، لکه  گیری و آسفالت و نیز جابجایی 

۵  تیر برق مزاحم بخش دیگری از اقدامات انجام شده بوده است   . 
شهردار هشــتگرد ضمن تشــکر از همکاری اداره برق در انجام این پروژه ، از 
تلاشهای شــبانه روزی و همکاری در انتقال تاسیسات  و تجهیزات اطاقک به 
محل جدید با  در نظر گرفتن آسایش شهروندان و جلوگیری از خاموشی شهر با 
استقرار پست سیار سخن گفت  و بیان کرد : پس از انتقال کامل تجهیزات ، این 
اتفاق بزرگ بوقوع  پیوسته و پس از 4۰ سال از تاسیس شهرداری ، با تخریب 

 اطاقک قدیمی، خیابان راه آهن تعریض و بازگشایی گردید   . 
این پروژه تاکنون مبلغی حدود 12 میلیارد ریال برای شــهرداری هزینه در 
برداشته و با تکمیل آن که شامل جدولگذاری ، زیرسازی  ، آسفالت و خط کشی 
خیابان در  محل تخریب اطاقک می باشد ، شهروندان می توانند از ثمره تلاش 

و پیگیری چندین ساله مدیریت  شهری بهره مند گردند . 
دکتر بهمنی از حمایتهای رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر در اجرای این 
طرح قدردانی نمود و تعامل و حمایت اعضای  پارلمان شهری را موجب تسریع 
در  تکمیل سایر پروژه های عمرانی و رفع مشکلات تردد با تعریض و بازگشایی 

در معابر شهری  دانست   . 

چالش زمان تنها مساله در حذف
 قبوض کاغذی است

خیابان راه آهن در شهرک وحدت هشتگرد 
بازگشایی شد  


